
 
Verslag openbare vergadering 

 

Maandag 4 september 2023, 19.30 uur – 22.00 uur, Vergadering in Nieuw Unicum 
 
Aanwezig: Joop van Burk, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Henry van Furstenberg, Cecilia Gudrun 
Kollerics, Maria Heijne, Mariska van Huissteden, Karin keur, Sonja Koper, Marc Vooges, Ingrid van 
Tienhoven (not.) 
 

1. Opening, Vaststellen Agenda en Mededelingen 

Joop zit voor de eerste keer, als nieuwe voorzitter van de Adviesraad, de vergadering voor. 
Hij heet iedereen welkom en stelt zich nog kort voor aan de twee leden waar hij nog geen 
kennis mee had gemaakt. 
1.1 Het volgende overleg met ambtenaren van Jeugdhulp vindt plaats op 2 oktober van 
16.00 uur tot 17.00 uur samen met leden van de Participatieraad in de Raakspoort Haarlem. 
1.2 Op 21 september is er van 20.00 uur tot 21. 30 uur een regionale bijeenkomst over de 
nieuwe Verordening Jeugdhulp.  
1.3 Binnen het IZ/Gala project wordt ook een regionale bijeenkomst georganiseerd. Hier 
volgt nog informatie over.  
1.4 Op 19 oktober komt Bodil Robbe de Adviesraad informeren over de aanpassingen aan de 
Verordening Maatschappelijke Ontwikkeling 
 

2. Nadere kennismaking 
Joop geeft aan dat hij een gesprek met Friso van Marion (oud-voorzitter) en de wethouder 
Gert-Jan Bluijs gezamenlijk heeft gevoerd.  
 
De volgende punten worden in de vergadering naar voren gebracht.  
2.1 Na een korte discussie concluderen we dat de leden van de Adviesraad op 
maandagavond blijven vergaderen. De vergadering wordt één keer per maand gehouden.  
2.2 Aan het verslag van de vergadering wordt voortaan een actielijst toegevoegd. 
2.3 Het is belangrijk dat de leden van de Adviesraad genoeg tijd krijgen om een advies te 
schrijven en uit te brengen. Het is belangrijk om aan ambtenaren aan te geven dat de leden 
van de Adviesraad de gestelde termijn zoals deze in de Verordening is vastgelegd* nodig 
hebben om een goed advies uit te brengen. De laatste tijd kregen leden van de Adviesraad 
een steeds kortere termijn om een advies uit te brengen.  
2.4 Ingrid vraagt aan Bodil Robbe Wanneer de Adviesaanvraag over de wijzigingen in de 
Verordening Maatschappelijk Ontwikkeling wordt gevraagd aan de Adviesraad en hoeveel 
tijd ze ervoor krijgen. 
2.4 Beatrijs en Marc zijn op 17 mei naar een bijeenkomst geweest over Spaarne Werkt. 
Berenschot zal een advies uitbrengen over de levensvatbaarheid van Spaarne Werkt in de 
toekomst. Ingrid vraag na of dit rapport al uitgekomen is.  
 

3. Vaststellen concept verslag 12 juni 2023. 
Het stukje in de notulen over de reis van Martine Joustra naar IJsland, in verband met de 
IJslandse methode, wordt gewijzigd overeenkomstig de schriftelijke bijdrage van Martine 
Joustra.  



 
 
 
 

4. Stand van Zaken 
A. Verordening Adviesraad Zandvoort 2015. 

De verordening stamt uit 2015. Er zijn veel ontwikkelingen geweest sindsdien. Denk maar 
bijvoorbeeld aan de term bestaanszekerheid. De termen die gebruikt worden in de 
Verordening zijn soms verouderd. Het is goed om de verordening te actualiseren. Ingrid 
zoekt uit welke ambtelijke ondersteuning we daarbij kunnen verwachten. 

B. Jaarplan Adviesraad 2023. 
4.1 In de Verordening wordt aangegeven dat de Adviesraad een Participatieprijs organiseert. 
Dat hebben we tot nu toe niet gedaan. Ingrid stuurt het kader en de spelregels op die de 
participatieraad Haarlem heeft opgesteld voor het uitreiken van haar Participatieprijs. 
4.2 Tot nu toe loopt het contact met jongeren in Zandvoort niet goed. We hebben als 
Adviesraad een eerste poging gedaan door te kijken of we afspraken konden maken met 
jongerenwerkers. We willen graag signalen van jongeren krijgen als er zaken aan de hand 
zijn. Ingrid zoekt de contacten op en Joop en Karin leggen opnieuw contact met de 
jongerenwerkers. 
4.3 Son heeft haar netwerk met organisaties die werken met kwetsbare jongeren. Er is nu 
niet iets actueel. Son houdt dit zelf in de gaten.  
4.4 Het is ook interessant om een beeld te krijgen wat de gemeente Zandvoort voor 
mantelzorgers betekent. Zo contact te onderhouden met mantelzorgers of organisaties zoals 
Tandem zodat we signalen ontvangen hen. Ingrid stuurt het e-mailtje door dat we ontvingen 
van een medewerkster van Tandem door naar Ineke 
4.5 Doelgroepenvervoer.  
Het blijft een probleem om chauffeurs te krijgen. Nu de scholen weer beginnen mogen 
WMO-reizigers niet reizen tussen 8.00 uur en 11.00 uur en tussen 14.00 uur en 16.00 uur. 
Cecilia Gudrun houdt dit in de gaten.  Wat er ook speelt bij het WMO-vervoer is dat er 
elektrische bussen aangeschaft gaan worden.  Zij kunnen 150 km rijden en dan moeten ze 
weer opladen. De vraag is of er dan voor deze bussen oplaadpalen zijn. Als de laadpalen er 
niet zijn welke problemen dit gaat opleveren.  
4.6 Er is met wethouder Bluijs gesproken over het digitaliseren van de Zandvoort pas. Zodat 
deze makkelijker te gebruiken is en minder stigmatiserend is als mensen deze gebruiken. In 
gesprek is toegezegd dat het digitaliseren verder uitgezocht gaat worden. Cees Roos was 
hier de contactpersoon voor. Maar is helaas uitgevallen doordat hij ziek is. Ingrid vraagt de 
stand van zaken na bij Gert Jan Bluys. 
4.7 Er wordt gesproken over een inclusieve agenda in Zandvoort. Waar hebben we het over 
als we het over inclusie hebben? Wat wordt er gedaan aan inclusiviteit in Zandvoort.? Cecilia 
zoekt dit uit. 
4.8 We plaatsen verslagen op de website van de gemeente Zandvoort op een pagina van de 
Adviesraad Zandvoort. Henry wil meer gaan doen aan Facebook. Dit gaan we nog 
afstemmen met elkaar.  
4.9 Het is dus belangrijk dat we contacten hebben in de samenleving en de signalen kunnen 
opvangen en bepaalde trends kunnen ontdekken. De Adviesraad komt niet voor één individu 
op. Leden van de Adviesraad hebben allemaal hun netwerk in Zandvoort en het is goed als ze 
dit netwerk kunnen gebruiken voor informatie voor de Adviesraad. Vooral nagaan hoe het 



 
beleid uitwerkt voor de Zandvoortse burger.  Ook van belang is dat de Adviesraad ook bij 
landelijke informatie of regels kijkt hoe deze regels uitwerken voor de gemeente Zandvoort.  
C. Programmabegroting 2023 Zandvoort. 
We hebben deze doorgelezen, maar voeren er nu geen discussie over. 

Overzicht uitgebrachte adviezen Adviesraad Zandvoort 2023. 
 4.10 Maria heeft met Imca Drommel al contact vanuit de kerken over het afhaalpunt 
menstruatie producten in gemeente Zandvoort. Het uitgiftepunt is nog steeds niet concreet 
geregeld, terwijl iedereen het erover eens is dat het er moet komen moet. 
4.11 De Adviesraad ontvangt graag informatie hoe het staat met de psychische hulp van 
Oekraïners aan ontheemde Oekraïners. Wat is er gebeurt nadat de bijeenkomst is gehouden 
waar leden van de Adviesraad bij aanwezig waren? Ingrid vraag het na bij de behandelend 
ambtenaar. 
4.12 Het is voor de Adviesraad belangrijk om bij de uitgebrachte adviezen en de antwoorden 
daarop van het college na te gaan welke toezeggingen er worden gedaan. Ook na te gaan of 
aan deze toezeggingen werkelijk opvolging gegeven wordt. 
 

5. Wie wil er bij welk onderwerp betrokken zijn? 
Zorg en Welzijn: Cecilia Gudrun, Mariska van Huissteden, Henry van Furstenberg (m.n. 
ouderen), Ineke van der Aar (mantelzorg). 
Werk en Inkomen: Maria Heijne, Son Kop, Beatrijs Aukema, Schuld Hulpverlening: Ineke? 
Jeugdhulp: Son Kop, Karin Keur. 
 

6. Training van de leden. 
6.1 Ineke en Beatrijs komen met een opleidingsvoorstel voor de leden van de Adviesraad.  
6.2 Wanneer het college de Adviesraad om advies vraag, neemt de Adviesraad voor het 
uitbrengen van haar advies de volgende termijnen in acht: 

• Drie weken als het gaat om een advies op een beleidsvraag van beperkte omvang 
en/of waarbij de Adviesraad in het voortraject betrokken is geweest; 

• Vijf weken als het gaat om een advies op een beleidsvraag van grotere omvang en 
/of waarbij de adviesraad niet in het voortraject betrokken is geweest.  

• De Adviesraad kan het college, met redenen omkleed, verzoeken van 
bovengenoemde termijnen af te wijken. 

• Bij uitzonderlijke adviesaanvragen bepaalt het college de adviestermijn in 
overleg met de Adviesraad 
 

6.3 Onderwerpen die naar voren werden gebracht:  
- Hoe zit het Sociaal Domein in elkaar?  

 Hier kunnen Karin en Mariska meer informatie over geven 
- Hoe grijpen de organisaties in Zandvoort in elkaar? 
- Hoe werk de gemeente? 

Hier kan Ingrid meer informatie over verstrekken 
- Hoe schrijf je een advies? 

Hier kan Ineke van der Aar meer informatie over verstrekken 
- Wat gebeurt er met een persoon die onder de Participatiewet komt te vallen.  

 
 



 
7. Rondvraag. 

 
7.1 Ieder levert haar of zijn input aan voor het jaarplan 2023 aan Ingrid voor 23 

september 2023. Zodat Joop er een concept van kan maken. Zodat we het jaarplan 
2023 op de vergadering van 10 oktober kunnen bespreken.  

7.2 Ineke neemt contact op met Theo Langkamp om te vragen of hij het onderdeel 
teambuilding wil verzorgen in de opleiding van de leden van de Adviesraad. 

 
Slot. 


